

**Invitation to Response Plus Holding PJSC  
General Assembly  
(Private joint stock company)**

**دعوة إلى اجتماع الجمعية العمومية لشركة  
ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ.  
(شركة مساهمة خاصة)**

The Board of Directors of Response Plus Holding PJSC (the "Company") invites the Shareholders of the Company to attend the General Assembly Meeting virtually (remotely), on Monday, 21 November 2022 at 4pm to consider the following agenda:

السادة المساهمون في ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ، يتشرف مجلس إدارة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ، شركة مساهمة خاصة ("الشركة") بدعوتكم إلى حضور اجتماع الجمعية العمومية الذي سينعقد إلكترونياً (عن بُعد) وبدون الحضور الشخصي في تمام الساعة 4 مساءً يوم الاثنين الموافق 21 نوفمبر 2022 وذلك للنظر في جدول الأعمال التالي:

1. Appoint the meeting's chairman, secretary and vote collector. تعيين رئيس الاجتماع ومقرر الاجتماع وجامع الأصوات.
2. Approve, by Special Resolution, to amend Articles (1), (15), (16.1), (16.2), (16.3), (19.2), (29), (35.2), (51.1), (55.3), (55.4), (57) and (63) of the Company's Articles of Association. الموافقة بموجب قرار خاص على تعديل المواد (1) و(15) و(16-1) و(2-16) و(2-16) و(3-16) و(2-19) و(29) و(2-35) و(1-51) و(3-55) و(4-55) و(57) و(63) من النظام الأساسي للشركة.
3. Approve the Company's dividends distribution policy. الموافقة على سياسة توزيع الأرباح الخاصة بالشركة.
4. Ratification of the board of directors resolution to appoint Mr. Kashif Shamsi Ashraf Azharuddin Shamsi as Board Member replacing the resigned member Dr. Ghuwaya Mohammed Khuwaidem Abdulla Al Neyadi provided that the appointed member completes the term of his predecessor. الموافقة على قرار مجلس الإدارة بشأن تعيين السيد/ كاشف شمسي أشرف أزهر الدين شمسي عضواً في مجلس إدارة الشركة خلفاً للعضو المستقيل الدكتور/ غويه محمد خويدم عبد الله النيادي على أن يكمل العضو المعين مدة سلفه.



**NOTES:**

**ملاحظات :**

- 1) Based on the Ministry of Economy's resolution, the Company's shareholders must register for attendance and vote on the agenda items electronically. **Registration opens for electronic voting as of 3 pm on Sunday November 20, 2022 and closes at 3 pm on Monday November 21, 2022.**

(1) بناء على قرار وزارة الاقتصاد، على مساهمي الشركة تسجيل الحضور والتصويت على بنود الجمعية العمومية الكترونياً. **يفتح باب التسجيل للتصويت الإلكتروني اعتباراً من الساعة 3 ظهراً من يوم الأحد الموافق 20 نوفمبر 2022 ويتم إغلاق التسجيل في تمام الساعة 3 ظهراً من يوم الاثنين الموافق 21 نوفمبر 2022.**
- 2) The shareholders can register and vote electronically through the Abu Dhabi Securities Exchange (the meeting organizer) using the market's integrated digital platform "SAHMI". The ADX's platform can be downloaded through the Apple Store, Google Play, and search for (SAHMI), as well as through ADX website. To inquire about the registration and voting procedures, please visit the ADX's website [www.adx.ae](http://www.adx.ae) or call the toll-free number 800239, and the meeting link will be sent through SMS to the numbers of shareholders and agents to enable them to attend the general assembly meeting remotely.

(2) يمكن للمساهمين في الشركة التسجيل والتصويت الإلكتروني من خلال سوق أبو ظبي للأوراق المالية (منظم الاجتماع) باستخدام المنصة الرقمية المتكاملة للسوق "سهمي". يمكن تحميل البرنامج الخاص بالسوق من خلال منصات آبل ستور وجوجل بلاي والبحث عن (SAHMI) وكذلك من خلال الموقع الإلكتروني للسوق. للاستعلام عن إجراءات التسجيل والتصويت يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للسوق [www.adx.ae](http://www.adx.ae) أو الاتصال بالرقم المجاني 800239، كما سوف يتم إرسال رابط الاجتماع من خلال رسائل الهاتف النصية القصيرة على أرقام السادة المساهمين والوكلاء لتمكينهم من حضور اجتماع الجمعية العمومية عن بعد.
- 3) According to the provisions of Article (180) of Federal Decree Law no 32 of 2021 concerning Commercial Companies, you may delegate whomever you choose, other than the members of the Board of Directors, to attend the general assembly meeting referred to above by virtue of a power of attorney. For the validity of the power of attorney, it is required

(3) وفقاً لأحكام المادة (180) من المرسوم بقانون الاتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية، يجوز لكم أن تتيبوا عنكم من تختارونه من غير أعضاء مجلس الإدارة لحضور اجتماع الجمعية العمومية المشار إليه أعلاه بمقتضى توكيل. ويشترط لصحة التوكيل أن يكون صادراً على نموذج التوكيل الصادر عن الشركة المرفق للمساهمين في خطاب



that it be issued on the power of attorney form issued by the Company as attached to this invitation letter, and no other power of attorney will be considered unless it is notarized by a notary public, signed and stamped with the Company seal.

الدعوة، ولن يُعتد بأي توكيل آخر ما لم يكن موثقاً من قبل الكاتب العدل، وفي حالة الشخص الاعتباري، يجوز أن يصدر خطاب التوكيل على الأوراق الرسمية للشخص الاعتباري وموقعاً من المفوض بالتوقيع وممهوراً بخاتم الشركة.

- (4) The representative/proxy must not, in such capacity, hold more than 5% shares of the Company's capital. The representative/agent shall represent persons of incomplete capacity or incapacitated.
- (4) يجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بصفته وكيلاً على أكثر من (5%) من رأس مال الشركة. ويمثّل ناقصي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم قانوناً.
- (5) The meeting of the General Assembly is not valid unless attended by Shareholders who own at least (50%) of the company's capital.
- (5) سيكون اجتماع الجمعية العمومية صحيحاً إذا حضره عدد من المساهمين يمثلون (50%) من مجموع رأس مال الشركة على الأقل.
- (6) If this quorum is not present in the first meeting, the second meeting will be held (remotely) on Monday corresponding to Monday November 28, 2022 at the same place and time, and the second meeting shall be valid regardless of the number of attendees.
- (6) وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لهذا الاجتماع فسوف يُعقد الاجتماع الثاني الكترونياً (عن بُعد) وبدون الحضور الشخصي يوم الإثنين الموافق 28 نوفمبر 2022 في ذات الزمان وبنفس الآلية وسيكون الاجتماع صحيحاً بمن حضر.
- (7) The general assembly meetings are held on the day and time specified by the invitation of the shareholders, in the presence of the Board of Directors, the auditor, the registrar, the meeting rapporteur and the vote collector, and the shareholders' attendance is through electronic means (remotely) and without personal attendance.
- (7) تتعقد اجتماعات الجمعية العمومية في اليوم والساعة المحددة بدعوة المساهمين، بحضور مجلس الإدارة ومدقق الحسابات والمسجل ومقرر الاجتماع وجامع الأصوات، ويكون حضور المساهمين من خلال المشاركة الالكترونية (عن بُعد) وبدون الحضور الشخصي.

- 8) Shareholders can send any inquiries by communicating with them on the phone: +971 2 5556038 or e-mail: [ir@rpm.ae](mailto:ir@rpm.ae)
- (8) يمكن للسادة المساهمين إرسال أي استفسارات من خلال التواصل معها على هاتف: +971 25556038 أو البريد الإلكتروني: [ir@rpm.ae](mailto:ir@rpm.ae)

Response Plus Holding PJSC

ريسيونس بلس القابضة ش.م.خ.

Chairman of the Board

رئيس مجلس الإدارة

Signature

التوقيع





<b>Response Plus Holding PJSC</b> نموذج تفويض خاص Special Power of Attorney Form		
I / We, the undersigned:		أنا الموقع / نحن الموقعون أدناه:
Shareholder /Investor Number:		رقم المساهم / المستثمر:
In my / our capacity as the holder of:		أملك / نملك:
Hereby appoint:		قد فوضت / فوضنا:
Mr. / Mrs.:		السيد / السيدة:
ID Number:		رقم الهوية:
Email address		البريد الإلكتروني :
Mobile:		الهاتف المتحرك:
ليحضر ويصوت بالنيابة عني / عنا (إلكترونياً وعن بعد) في اجتماع الجمعية العمومية لمجموعة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ. المقرر عقده الساعة 4 مساءً بتوقيت الإمارات يوم الاثنين الموافق 21 نوفمبر 2022 أو في أي تاريخ آخر يؤجل إليه الاجتماع.		
As my / our Proxy to attend and vote on my / our behalf (electronically and remotely) at the General Assembly Meeting of Response Plus Holding PrJSC scheduled at 4:00 pm UAE time on Monday, November 21,2022, or any subsequent date the meeting might be adjourned to.		
Date:	/ /2022	التاريخ:
Shareholder / Authorized person name:		اسم المساهم/ الشخص المفوض:
Signature & Stamp for Corporate Shareholders:		التوقيع وختم المساهم الاعتباري:

يرجى إرسال هذا التفويض عبر البريد الإلكتروني [CSD@adx.ae](mailto:CSD@adx.ae) في موعد أقصاه الساعة 1 من ظهر الأحد الموافق  
 2022/11/20 مع ارفاق ما يثبت توقيع المساهم أو الشخص المفوض.

This form should be emailed to [CSD@adx.ae](mailto:CSD@adx.ae) no later than 1 PM on Sunday 20/11/2022,  
 including proof of the signature of the shareholder or the authorized person.